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BaşkanBaşkan
Şahin,Şahin, “SÜPER LİGE ÇIKMA SÖZÜ
LİGDE KALMA MÜCADELESİNE
DÖNÜŞMÜŞTÜR”

AkParti Afyonkarahisar İl
Başkanlığı haftalık
olağan basın toplan-

tısını gerçekleştirdi. Basın toplantısı
AK Parti Afyonkarahisar İl Başkanı
Av. Turgay Şahin’in başkanlığında
Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av.
İbrahim Yurdunuseven, Tanıtım ve
Medyadan Sorumlu İl Başkan
Yardımcısı Halil İbrahim Sevim, Kadın
Kolları Başkanı Dilek Hanım Çengel ve
Gençlik Kolları Başkanı Mehmet Emin İntepe’nin katılımlarıy-
la gerçekleşti. Toplantıda ilk olarak Başkan Şahin, Bolu’da
çıkan yangına değinerek sözlerine şöyle başladı; “Bugün bir
yas gününde sizlere hitap ediyorum. Bolu Kartalkaya Kayak
Merkezi’nde yaşanan yangın felaketinde hayatını kaybeden
76 vatandaşımızı rahmetle anıyorum.Yakınlarına ve aziz mil-
letimize başsağlığı diliyorum. Şu an itibarıyla 50’nin üzerinde
yaralı olduğu bilgisi var. Yaralı kardeşlerimize Allah’tan acil
şifalar diliyorum. İnşallah bir daha ihmal kaynaklı bu tür
kazalar ve afetler yaşanmaz. Bu noktada sorumluluğu
üzerinden atan ve vatandaşlarımızı mağdur eden
belediye yetkililerini en sert şekilde kınıyorum” dedi.
>> HABER SAYFA 8’DE

Ak Parti Afyonkarahisar İl Başkanı
Av. Turgay Şahin, “Afyonspor
bizim dönemimizde birinci lige
kadar yükselmiş ve hepimizin
gurur kaynağı olmuştu şimdi ise
ligden çekilmek üzere olan bir
Afyonspor görüyoruz” dedi.

Şahin

Milli Eğitim Bakanlığının
Motorlu Taşıt Sürücüleri Kursu
Yönetmeliğinde yaptığı
değişiklik nedeniyle sürücü
adaylarının sınav alanlarında
ikinci bir güzergâh oluşturul-
du. Afyonkarahisar’da oluştu-
rulan güzergâh İl Trafik
Komisyonunun 12/12/2024
tarih ve 3 nolu kararı ile uygu-
lamaya konuldu. Komisyon
kararı gereği oluşturulan güz-
ergâhta hafta sonu ilk sınav
gerçekleştirildi.>> 8’DE

Sünnetci, MTSK sınav alanlarında
incelemelerde bulundu

Bağımsızlık seferberliği
toplantısı yapıldı Yeşilay Afyonkarahisar

Şube Başkanı Arif Kavas
ve Yönetim Kurulu üyeleri,
Bağımsızlık Seferberliği
gündemiyle Gençlik ve
Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu ile bir
toplantı gerçekleştirdi.
Görüşmenin ana
konusunu Yeşilay
Haftasında gerçekleştirile-
cek Sokak Basketbolu
etkinliğinin planlaması
oluşturdu.
>>7’DE

U16 Kızlar Kulüp Basketbol
Müsabakaları tamamlandı
Afyonkarahisar’da düzenlenen U16 Kızlar Kulüp Basketbol

Müsabakaları, Tınaztepe Spor Salonu’nda sona erdi.
Turnuva boyunca genç sporcular, kıyasıya mücadele

ederek izleyenlere basketbol dolu anlar yaşattı.>>7’DE

Milli Güreşçilerimiz İvan
Yarigin Turnuvası’nda

Türkiye’yi Temsil Edecek
Türkiye, 21-28 Ocak 2025 tarihlerinde
Rusya’nın Krasnoyarsk kentinde
düzenlenecek olan Uluslararası İvan
Yarigin Turnuvası’na güçlü bir kadroyla
katılıyor. Büyükler serbest stil ve
kadınlar kategorisinde mindere çıkacak
olan milli takımda,Afyonkarahisar’ı tem-
sil eden sporcular da yer alıyor.>7’DE

İlçe Müdürleri
Dinar'da Toplandı
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürü Özkan Parlak'ın
Başkanlığında İlçe Müdürleri Dinar İlçesinde toplandı.>>5’TE

Kaçaklar
yakalandı
Afyonkarahisar’da
il merkezinde ve

Çay ilçesinde hak-
larında hapis ceza-
sı bulunan 2 şahıs
yakalanarak ceza-
evine gönderildi.

3

Kaçak sigara
operasyonu

Afyonkarahisar jandarma ekipleri
yaptığı operasyonda farklı

markalarda kaçak sigara ve elek-
tronik sigara ele geçirdi.>>3’TE

“Eczacılarımız,
sağlık sistemimizin
vazgeçilmez bir
parçasıdır”

Milliyetçi Hareket Partisi
Afyonkarahisar Milletvekili
Mehmet Taytak ve İl Başkanı
Ahmet Kahveci Türkiye
Eczacılar Odası Afyonkarahisar
33.Bölge Müdürlüğü’nü,
Yunus Emre Ortaokulunu Ve İl
Kültür Ve Turizm Müdürlüğü’nü
Ziyaret Etti.>>5’TE

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, Organize
Sanayi Bölgesi ve TV3 Yönetim
Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay,
Afyon Gazeteciler Cemiyeti
Başkanı Önder Artukve
Gazeteci Sezer Küçükkurt’u
makamında kabul etti.

ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİNİN
ÇALIŞMALARI ELE ALINDI

Afyonkarahisar’da
yağış bekleniyor

Hava sıcaklıkları son günlerde
mevsim değerlerinin üzerinde
seyrederken, uzmanlar
bölgede yağmur ve yüksek
kesimlerde kar yağışı tahmin
edildiğini söyledi.>>2’DE

Yiğitbaşı

Küçükkurt

Gerçekleşen kabulde, şehrin gelişimi ve
medya sektöründeki çalışmalarla ilgili
faydalı bir sohbet ortamı oluşturulduğu
ifade edildi. Vali Yiğitbaşı, şehre yönelik
çeşitli projeler hakkında görüş alışver-
işinde bulunarak, hem sanayi hem de
medya alanındaki işbirliklerinin önemini
vurguladı. >>5’TE

Artuk
Yeşilay
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AGD kış etkinlikleri başladi
Anadolu Gençlik Derneği (AGD) Afyonkarahisar Şubesi’nin,

ortaokul öğrencilerine yönelik Kış Etkinlikleri başladı.

Anadolu Gençlik Derneği (AGD)
Afyonkarahisar Şubesi’nin her yıl ara tatil
döneminde ortaokul öğrencileri için yapmış

olduğu Kış Etkinlikleri başladı. 20 Ocak tarihinde
başlayan ve iki hafta sürecek etkinliklerde ilk hafta
kız öğrenciler, ikinci hafta ise erkek öğrenciler
etkinliklere katılım sağlayacak.

HEM EĞLENİYOR HEM DE ÖĞRENİYORLAR
AGD tarafından her sene öğrenciler için unutulmaz
anıların biriktirildiği etkinliklerde öğrenciler hem
eğleniyor hem de öğreniyor. Afyonkarahisar
merkez ve ilçelerinin yanı sıra eş zamanlı olarak
Türkiye’nin 81 ilinde, ilçelerinde, Kıbrıs’ta ve
Avrupa’daki bazı okullarda eş zamanlı olarak
gerçekleştirilen etkinliklerde, öğrenciler için farklı
bir deneyim sunuluyor.
Afyonkarahisar merkezde başlayan Kış
Etkinliklerinde öğrenciler; Çevre Bilinci, İlmihal,
Kur’an-ı Kerim, Adab-ı Muaşeret ve İlk Yardım gibi
konularda birbirinden farklı bilgileri öğrenirken,
sinevizyon ve animasyon gösterimi, Akıl ve Zekâ
Oyunları, Atölye Çalışmaları, Sosyal Aktiviteler,
İzcilik ve eskilere götürecek olan Sokak Oyunları
gibi faaliyetlerle de eğleniyor.

SEVGİ VE KARDEŞLİĞİN TEMİNATI
OLAN BİR GENÇLİK HEDEFLİYORUZ

Kış Etkinlikleri için açıklamalarda bulunan AGD
Afyonkarahisar Şube Başkanı Muharrem Coşkun,
"Milli Gençlik Vakfı’ndan Anadolu Gençlik

Derneği’ne kış dönemlerinin bir markası olan Kış
Etkinlikleri, birçok gencimizin yetişmesine vesile
olan bir etkinliktir. Bu Programlar vesilesiyle oluş-
turulan Kaşif gruplarımız Eğitim Öğretim sürecinde
de bu etkinliklerine devam ediyor. AGD Ortaokul
Komisyonu’nun, ortaokul öğrencilerine yönelik
düzenlediği kâşif grupları sayesinde öğrencilerimiz
kış dönemi haricinde de yıl boyu eğitimlerden fay-
dalanabiliyorlar. AGD’nin Kış Etkinlikleri, Kur’an-ı
Kerim, ilmihal, akaid, adab-ı muaşeret, peygam-
berler tarihi, örnek şahsiyetler, çevre bilinci, ilk
yardım, akıl ve zeka oyunları, robotik kodlama,
sosyal medya kullanımı gibi derslerin yanı sıra
sosyal, kültürel ve teknolojik faaliyetlerin de
içerisinde olduğu, öğrencilerin eğlenirken
öğrendiği ve ara tatil dönemini verimli geçirdiği bir
etkinlik dönemi olarak öne çıkıyor. AGD’nin Kış
Etkinlikleri kapsamında, tarihe, çağa ve yarınlara
duyarlı; kardeşliğin, merhametin, sevginin ve iyil-
iğin yaygınlaşmasında emek sahibi; adaletin
tesisinde kararlı, bilgili, inançlı ve çalışkan birey-
lerin yetiştirilmesi için gayret sarf ediyoruz. Bunun
yanında iyinin, doğrunun, faydalının ve adaletin
yeryüzüne egemen olması mücahedesinde aynı
inancı paylaşan her renkten ve ırktan herkesi
kardeş bilirken, hangi renkten ve ırktan olursa
olsun tüm mazlumların yanında olmayı da kendine
görev addeden, sevgi ve kardeşliğin teminatı olan
Bir Gençlik hedefliyoruz’’ dedi. >>IZZET IŞIK

Şehrin asayişi değerlendirildi
Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı
öncülüğünde gerçekleştirilen asayiş toplantısında kış
mevsiminde özellikle trafik güvenliğinin sağlanması

amacıyla yapılması gerekenler masaya yatırıldı.
Toplantı Vali Yiğitbaşı başkanlığında gerçekleştiril-
di. Vali Yardımcısı Mehmet Keklik, İl Emniyet
Müdürü Mahmut Ay, İl Jandarma Komutan Vekili
J.Kd.Alb. Çağrı Demiröz, Jandarma Trafik Şube
Müdürü Ali Gören ve Emniyet Trafik Şube Müdürü
Selim Yavuz’un katılımıyla Asayiş Toplantısı
gerçekleştirildi. Toplantıda kış mevsimi ile birlikte

trafik güvenliği başta olmak üzere vatandaşların
can ve mal güvenliğinin sağlanması noktasında
ele alınacak tedbirler masaya yatırıldı. Toplantıda
konuşan Vali Yiğitbaşı vatandaşlarının huzur ve
güvenliğinin sağlanması noktasında emniyet ve
jandarma teşkilatının 7 gün 24 saat esasına göre
hizmet verdiğini belirtti. >>HÜDAYİ ACAR

Afyonkarahisar’da önümüzdeki
günlerde yağış bekleniyor

Hava sıcaklıkları son günlerde mevsim değerlerinin
üzerinde seyrederken, uzmanlar bölgede yağmur ve

yüksek kesimlerde kar yağışı tahmin edildiğini söyledi.
Afyonkarahisar ve bölgesindeki illerde yağışlı
bir hafta geçmesi beklenirken, mevsim normal-
lerinin üzerinde seyreden sıcaklıklar yeni haf-
tayla birlikte mevsim normallerinin altına düşe-
cek, sonrasında tekrar yükselecek. Uzmanlar,
gece ve sabah saatlerinde pus ve yer yer sis
hadisesi ile birlikte buzlanma görülebileceğin-
den sürücülere dikkatli olmaları konusunda
uyarıda bulundu.

"GÜNDÜZ SICAKLIKLARI 8 İLE 10
DERECE, GECE SICAKLIKLARI İSE 0

İLE EKSİ 2 DERECE DOLAYINDA
SEYRETMEYE DEVAM EDECEK"

Yurdun alçak basınç merkezi ve buna bağlı
cephesel sistemlerin yağışlı sistemin etkisi altı-
na girdiğini belirten Meteoroloji 8. Bölge
Müdürlüğü Bölgesel Tahmin Merkezi Teknik
Şefi Hayati Alkan, “Bölgemizde bugün aynı
zamanda cumartesi günü de yağışlar görüle-
cek. Yağışlar genellikle yağmur, yüksek kesim-
lerde karla karışık yağmur ve kar şeklinde
görülecek. Sıcaklıklar mevsim normallerinin
üzerinde seyrediyor. Bu hafta 8 ile 10 derece
bandında gündüz sıcaklıkları, gece sıcaklıkları
ise 0 ile eksi 2 derece dolayında seyretmeye
devam edecek" dedi.

"CUMARTESİ GÜNÜ
YAĞIŞLAR GÖRÜLECEK"

Yağışlara bakıldığı zaman uzun yıllar normal-
lerinin yüzde 30 altında olduğunu söyleyen

Hayati Alkan, “Yağışlı günlerin dışında kalan
günlerde, gece ve sabah saatlerinde buzlanma
ve don olayı ile birlikte sis ve yer yer pus hadis-
esi meydana gelecek. Bu yüzden vatan-
daşlarımızın ve sürücülerin özellikle dikkatli ve
tedbirli olmasını tavsiye ediyoruz. Cumartesi
günü yine Konya çevrelerinde yağışlar görüle-
cek. Özellikle Afyonkarahisar, Uşak, Isparta
çevrelerinde de yüksek kesimlerde kar yağışı
görülecek. Genellikle yağışlar yağmur şeklinde
olduğunu söylemiştik ama bahsettiğimiz gibi
yükseklerde kar şeklinde yağışların görülebile-
ceğini söyleyebiliriz” şeklinde konuştu.
>>İHA

Mera komisyon
toplantısı gerçekleştirildi
Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman Müdürlüğü, Vali Yardımcısı Ali
Uysal başkanlığında Mera Komisyonu toplantısını gerçekleştirdi.

Afyonkarahisar İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü, Vali Yardımcısı Ali Uysal'ın
başkanlığında 2025 yılının ilk İl Mera
Komisyonu toplantısını İl Tarım ve Orman
Müdürlüğü zafer toplantı salonunda

gerçekleştirildi. Toplantıya, ilgili kurum
temsilcileri ve komisyon üyeleri katılım
sağladı. Toplantıda, Afyonkarahisar’ı
ilgilendiren 9 konu görüşülerek karara
bağlandı.>> İBRAHİM ARTIÇ
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Afyonkarahisar'da
trafik kazası: 5 yaralı
Afyonkarahisar'da kontrolden çıkarak tarım arazisine

giren hafif ticari araçta biri ağır 5 kişi yaralandı.
Kaza, Emirdağ ilçesi Kırkpınar köyü yakın-
larında meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, A.F.T., yönetimindeki 11 TE 286 plakalı
hafif ticari araç sürücüsünün henüz belirlen-
emeyen bir sebepten ötürü direksiyon
hakimiyetini kaybetmesi sonucu kontrolden
çıktı. Savrulan araç ardından yol kenarında-
ki tarım arazisine girdi. Kazada sürücü ile
birlikte E.T., A.Y.T., Ü.T. ve A.T., yaralandı.
Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber
vermesi üzerine olay yerine gelen ambu-
lanslarla hastanelere kaldırıldı. Yaralılardan
birinin sağlık durumunun ciddiyetini
koruduğu öğrenildi. Kazanın ardından jan-
darma tarafından inceleme başlatıldı. >>İHA

Afyonkarahisar'da Çinli turistleri
taşıyan otobüs devrildi: 3 yaralı

Afyonkarahisar'da devrilen
tur otobüsündeki 3 Çinli

turist hafif yaralandı.
Kaza, Dinar ilçe çıkışında saat 10.30 sıralarında
meydana geldi. Edinilen bilgilere göre, Çin uyruklu
18 turistin bulunduğu 35CJU7 plakalı otobüs,
sürücüsünün direksiyon hakimiyetini kaybetmesi
sonucu kontrolden çıkarak devrildi. Çevredekilerin
ihbarı üzerine bölgeye jandarma ve sağlık ekipleri
sevk edildi. Hafif şekilde yaralanan 3 Çinli turist
Dinar Devlet Hastanesine sevk edildi. Kazayla ilgili
inceleme başlatıldı. >>İHA

Kaçak elektronik sigara ele geçirildi
Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı ekipleri bir
şahsın üzerinde yaptığı aramada, kaçak elektronik

sigara ve kablosuz kulaklık ele geçirdi.
Afyonkarahisar İl
Jandarma Komutanlığı,
kaçakçılıkla mücadele
kapsamında çalışmaları-
na devam ediyor. Bu
çerçevede, E.A. isimli
şahsın kaçak elektronik
sigara satışı yaptığı
yönünde bilgi elde eden
Jandarma ekipleri şüpheli
şahısın üzerinde ve elinde
bulunan kolide arama
yaptı. Yapılan aramada,
12 adet marka elektronik
sigara, 29 adet kablosuz
kulaklık ele geçirdi.
Meydana gelen olayla ilgili
inceleme başlatıldı. >>İHA

Telefon dolandırıcılarına parasını
kaptırmaktan polis kurtardı

Afyonkarahisar'da yaşlı bir adam, telefon dolandırıcıları
tarafından dolandırılmak üzereyken polisin şehir güvenlik

kamera sistemlerini saniye saniye takip etmesi ile kurtarıldı.
Edinilen bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğü
görevlileri ekipleri bir kişinin 112 Acil Çağrı Merkezini
arayarak babasının telefonunun sürekli meşgul
çaldığı, dolandırıcılığa maruz kalabileceği ihtimali
üzerine ihbarda bulundu. İhbar üzerine banka havale
yapmasının önüne geçmek, ziynet eşyalarını bozdu-
rup havale etmesini önlemek amacıyla polis ekipleri
hızla gerekli tedbirleri alarak araştırmaya başladı.
Yapılan çalışmalarda bir kuyumcu önünde sürekli
telefonla konuşan kişinin ihbara konu M.O. olduğu

tespit edildi. M.O. ile yapılan görüşmede kendisini
arayıp polis olarak tanıtan, isminin FETÖ/PDY Silahlı
Terör Örgütüne karıştığını söyleyen kişilerin hesabına
göndermek üzere ziynet eşyalarını bozdurmak için
kuyumcuya gittiği öğrenildi. Polis 5 farklı noktadaki
şehir güvenlik kamera sistemlerindeki görüntüleri
izleyerek şahsı, ziynet eşyalarını satmadan durdurdu.
Şahıs ziynet eşyalarını bozdurmadan polis tarafından
durdurulurken, dolandırılmasının önüne geçildi.
>>İHA

Kaçaklar yakalandı
Afyonkarahisar’da il merkezinde ve Çay

ilçesinde haklarında hapis cezası bulunan 2
şahıs yakalanarak cezaevine gönderildi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı,
aranan şahısların tespiti ve yakalanmasına
yönelik icra edilen önleyici kolluk devriyesine
devam ediyor. Edinilen bilgilere göre, hakkın-
da kumar oynanması için yer ve imkan sağla-
ma suçundan 2 yıl 6 gün hapis cezası bulu-
nan N.K. isimli şahıs Afyonkarahisar’da,

hakkında basit yaralama, kasten yaralama,
tehdit suçlarından 1 yıl 2 ay 29 gün hapis
cezası bulunan T.K. isimli şahıs ise Çay’da
yakalandı. Yakalanan şahıslar, çıkarıldığı
mahkemece tutuklanarak Afyonkarahisar
Ceza İnfaz ve Bolvadin Ceza İnfaz
Kurumlarına teslim edildi. >>İHA

Kaçak sigara operasyonu
Afyonkarahisar jandarma ekipleri yaptığı

operasyonda farklı markalarda kaçak
sigara ve elektronik sigara ele geçirdi.

Afyonkarahisar İl Jandarma Komutanlığı,
kaçakçılıkla mücadeleye devam ediyor. Bu
çerçevede; Sinanpaşa ilçesine bağlı
Tınaztepe beldesinde şüpheli M.F.U. isimli
şahsın aracında kaçak tütün ve tütün
mamulü ile elektronik sigara bulundurduğu
yönünde bilgi elde edildi. Bu çerçevede

harekete geçen ekipler şüpheli M.F.U.'nun
kullandığı aracı durdurdu. Araçta yapılan
arama sonucunda; 10 adet elektronik
sigara, 750 paket farklı markalarda mentol-
lü sigara, 3000 adet normal sigara ele
geçirildi. Meydana gelen olayla ilgili soruş-
turma devam ediyor. >>İHA

Çarpan otomobilde 3 kişi yaralandı
Kaza, Salar beldesi yakınlarında meydana geldi. Edinilen bilgilere
göre, H.D., idaresindeki 59 AKH 670 plakalı otomobil sürücüsünün
henüz belirlenemeyen bir sebepten ötürü direksiyon hakimiyetini
kaybetmesi sonucu kontrolden çıktı. Savrulan araç ardından yol
kenarındaki kaldırıma çarparak durabildi. Kazada sürücü ile S.K. ve
N.K., yaralandı. Yaralılar kaza sonrası çevredekilerin haber verme-
si üzerine bölgeye gelen ambulanslarla hastanelere kaldırıldı.
Kazanın ardından jandarma tarafından inceleme başlatıldı.>>İHA
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AFYONKARAHİSAR/ MERKEZ

İİççmmee  ssiiggaarraayyıı
ssaağğIIııkkttaa  
ssııhhhhaattttee  kkaall,,
iiççeerrsseenn  
bbıırraakkmmaazz
sseennddee  hhaall..

Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
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Çocukların kemik sağlığı
için 6 altın öneri
Uzm. Dr. Arzu Jalilova, çocukluk döneminde kemik sağlığına
yapılacak yatırımın hem büyüme sürecinde hem de ileri 
yaşlarda pek çok sağlık sorununun önüne geçebileceğini söyledi.

Çocuk Endokrinoloji Uzmanı Dr. Arzu
Jalilova sağlıklı bir yaşamın temellerinin
erken yaşlarda atılması gerektiğine dikkat

çekti. Bu temellerden birinin güçlü ve sağlıklı kemik-
ler olduğunu kaydeden Uzm. Dr. Jaliliova anne
babalara çocuklarının kemik gelişimini destekleye-
cek önerilerde bulundu. Uzm. Dr. Jalilova, bu öner-
ileri “ yeterli kalsiyum alımı, D vitamini ile kemikleri
güçlendirme, düzenli fiziksel aktivite, dengeli ve
çeşitli beslenme, ekran süresini kısıtlama, düzenli
sağlık kontrolü” olarak 6 başlıkta toplaydı.

ÇOCUKLUKTA KAZANILACAK KEMİK
SAĞLIĞI ÖMÜR BOYU FAYDA SAĞLAR

Kalsiyimun, kemiklerin temel yapı taşı olduğunu
vurgulayan, çocukluk döneminde yeterli kalsiyum
alımının, ileride osteoporoz gibi ciddi sağlık sorun-
larını önlemeye yardımcı olacağını belirten Uzm.
Dr. Jalilova, “Bilindiği gibi süt ve süt ürünleri,
kalsiyum açısından en zengin kaynaklardandır.
Ancak, bazı çocuklar süt tüketemeyebilir. Bu çocuk-
lar için badem, brokoli, tofu gibi bitkisel kaynaklar
veya kalsiyumla zenginleştirilmiş içecekler tercih
edilebilir. Bunun yanı sıra, çocuğun beslenme düze-
nine kalsiyum emilimini artıran D vitamini kay-
naklarını da dahil etmek önemlidir. D vitamini,
kalsiyumun kemiklerde etkili bir şekilde kullanıl-
masını sağlar. Çocuklar, güneş ışığı sayesinde
vücutlarında doğal olarak D vitamini üretebilirler. Bu
nedenle, onları sabah saatlerinde kısa süreliğine

açık havaya çıkarmak oldukça faydalıdır. Güneşten
yeterince faydalanamayan çocuklar için somon,
yumurta sarısı ve D vitamini takviyeleri alternatif
olarak değerlendirilebilir. Gerektiğinde doktorunuza
danışarak eksikliği gidermek için destek ala-
bilirsiniz.” diye konuştu.

SAĞLIKLI KEMİK SAĞLIĞI GELİŞİMİ
İÇİN GÜNDE 1 SAAT HAREKET

Kemiklerin güçlenmesi ve gelişmesi için hareketin
şart olduğunu hatırlatan, çocukların, aktif oldukları
sürece kemik yapıları güçleneceğini ifade eden
Uzm. Dr. Jalilova, “Özellikle yürüyüş, koşu, zıplama
gibi ağırlık taşıyan egzersizler, kemik yoğunluğunu
artırır. Çocuğunuzun fiziksel aktiviteye katılımını
teşvik etmek, hem kemik sağlığı hem de genel
sağlık açısından büyük önem taşır. Çocuklarınızın
en az 1 saat boyunca aktif olmalarını sağlamak,
sağlıklı kemik gelişimi için ideal bir süredir.” dedi.
Jalilova çocukların dengeli ve çeşitli beslen-
melerinin kemik sağlığı açısından önemine de
dikkat çekti, şöyle konuştu: “Kalsiyum ve D vitamini
haricinde, kemik sağlığını destekleyen birçok besin
ögesi daha vardır. Protein, magnezyum, fosfor,
çinko ve vitamin K, sağlıklı kemik gelişimi için gerek-
lidir. Çocuklarınızın beslenme düzeninde sebze,
meyve, tam tahıllar, yağsız proteinler ve sağlıklı
yağların dengeli bir şekilde yer almasına özen gös-
terin. Ayrıca, işlenmiş gıdalar ve aşırı tuzlu yiyecek-
lerden kaçınmak, kemik sağlığını olumsuz etkileye-

bilecek durumların önüne geçer.”
EKRAN SÜRESINI KISITLAYIN

Uzm. Dr. Arzu Jalilova, günümüzde çocukların,
giderek artan bir süreyi ekran başında geçirdiğini,
uzun süreli hareketsizliğin kemik gelişimini olumsuz
yönde etkileyebildiğini söyledi. Çocukların ekran
başında geçirdikleri sürenin sınırlandırılmasını
önerip daha aktif olmaları için anne babaların çaba
göstermesi gerektiğini kaydeden Jalilova, “Açık
hava oyunları, spor aktiviteleri ve ailece yapılan
yürüyüşler, hem fiziksel hem de zihinsel sağlık için
son derece faydalıdır.” dedi. Kemik sağlığının,
düzenli doktor kontrolleri ile izlenmesi gerektiğini de
vurgulayan Dr. Jalilova, sözlerini şöyle tamamladı:
“Büyüme sürecinde olan çocuklarda, herhangi bir
besin eksikliği ya da sağlık sorunu erken teşhis edil-
erek müdahale edilebilir. Bu kontroller sırasında
doktorunuz, çocuğunuzun beslenme ve yaşam
tarzı alışkanlıkları hakkında da size özel önerilerde
bulunabilir. Sonuç olarak, çocukluk döneminde
atılan doğru adımlar, kemik sağlığı açısından bir
ömür boyu sürecek faydalar sağlar. Ebeveyn
olarak, çocuklarınızın güçlü ve sağlıklı kemiklere
sahip olmaları için bu önerileri hayatınıza dahil etm-
eniz, onlara sağlıklı bir gelecek armağan etmek
anlamına gelir. Unutmayın, sağlıklı kemikler, aktif bir
yaşamın ve hastalıklardan uzak bir geleceğin
anahtarıdır. Sağlıklı kemiklerin temellerini bugün-
den atmaya başlayın.”>>İHA

Kışın cilt sağlığınız için ılık suyla yıkanın
Kış aylarında insan cildi, gün boyu
hem ve sıcak ortamların olumsuz
şartlara maruz kaldığından her
zamankinden daha fazla yıpranmaya
açık hale geliyor. Kış aylarında cildi
sağlıklı ve nemli tutmak için 
önerilerde bulunan Dermatoloji
Uzmanı Dr. Ali İhsan Güleç, “Ilık
suyla yıkanın. Sıcak su cildinizi kuru-
tarak tahrişe yol açabilir. Ilık su tercih
edin ve duş süresini kısa tutun” dedi.

Soğuk hava, düşük nem oranı ve ısınma sistem-
lerinin cildin doğal nemini azaltarak kuruluğa sebep
olabileceğini vurgulayan Dermatoloji Servisinde
görevli Uzman Dr. Güleç, “Kış aylarında cildinizin
nem dengesini korumak için uygun nemlendiricileri
düzenli olarak kullanın. Ayrıca kış aylarında da UV
ışınları cildinizi etkiler. Güneş koruyucu sürmeyi
unutmayın” diye konuştu. Kış süresince cilt dostu
besinler tüketilmesini tavsiye eden Güleç, “Bol su
içmek ve vitamin açısından zengin besinler tüket-
mek cildinizi içeriden besler. Soğuk ve rüzgara karşı
da önlem alınmalı Dışarı çıkarken yüzünüzü koruy-
acak aksesuarlar kullanarak cildinizin zarar
görmesini engelleyin” şeklinde konuştu.>>İHA

Rahim ağzı kanserinden her yıl 
300 bin kişi hayatını kaybediyor

Dünya Sağlık Örgütü istatistiklerine göre her yıl 300 bin
kadın, rahim ağzı kanserinden yaşamını yitiriyor. HPV
virüsünün sebep olduğu bu kanserden korunmanın yolu,
HPV aşısı ve düzenli aralıklarla HPV taraması yaptırmak.
Kadın Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Doç. Dr. Cenk
Mustafa Güven “Anormal adet kanaması, uzun süreli kanlı
ve kokulu akıntı, ilişki sırasında kanama, bele ve sırta
vuran ağrı, bacakta ödem ve ağrılı idrar yapma gibi belirti-
leri olan kadınlar mutlaka hekime başvurmalı” dedi.
Ülkemizde her yıl yaklaşık 2 bin kadın, rahim ağzı (serviks)
kanserine yakalanıyor, yine her yıl bin kadın da bu neden-
le hayatını kaybediyor. Cinsel yolla bulaşan HPV virüsü,
rahim ağzı başta olmak üzere vulva, vajen, makat, baş-
boyun ve boğaz, penis gibi organlarda kansere neden
oluyor. Rahim Ağzı Kanser Farkındalık Ayı kapsamında
açıklamalarda bulunan İzmir Can Hastanesi Kadın
Hastalıkları ve Doğum Uzmanı Doç. Dr. Cenk Mustafa
Güven, HPV aşısıyla korunmanın ve tarama testleriyle

erken teşhis edilerek tedavisinin mümkün olduğunu ifade
etti. 9 yaştan itibaren HPV aşısı yaşam boyu koruyucu
Rahim ağzından korunmanın diğer kanser türlerine göre
daha mümkün olduğunu belirten Güven, 9 yaşından 30
yaşına kadar HPV aşısı olmanın yüksek oranda ve yaşam
boyu koruyucu olduğunu, aşının 9-15 yaş arası iki doz, 15
yaşından sonra ise 3 doz şeklinde uygulandığını ifade etti.
3 yılda bir HPV taraması şart
Doç. Dr. Cenk Mustafa Güven, aşılanmış olsun olmasın,
21 yaşından sonra her kadının 3 yılda bir HPV taramasın-
dan geçmesi gerektiğine değinerek, “HPV taşıyan biri ile
cinsel ilişki, erken cinsel aktivite (16 yaş ve öncesi), erken
yaşta doğum, çok cinsel partner, düşük sosyo-ekonomik
düzey, cinsel geçişli diğer hastalıklar, HIV, sağlıksız
beslenme ve obezite gibi bağışıklık sistemini bozan
durumlar, 10 yıldan fazla doğum kontrol hapı kullanmak ve
sigara içmek rahim ağzı kanseri açısından risk 
oluşturuyor” dedi.>>İHA
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Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr.
Kübra Güran Yiğitbaşı, Ege
İhracatçı Birlikleri temsilcilerini
makamında kabul etti.
Ziyarete, Ege Tekstil ve Hammadde İhracatçıları Birliği
Koordinatör Başkanı Jak Eskinazi, Ege Demir ve Demir Dışı
Metal İhracatçıları Birliği Koordinatör Başkan Yardımcısı Yalçın
Ertan, Ege Maden İhracatçıları Birliği Yönetim Kurulu Başkanı
İbrahim Alimoğlu, Başkan Yardımcısı İbrahim Altunpınar, Yönetim
Kurulu Üyeleri İrfan Çelikten ve Oben İnceler katıldı. Ege İhracatçı
Birlikleri Genel Sekreteri Cumhur İşbırakmaz, Kurumsal İletişim
Şube Müdürü Gökay Çelikli ve Basın Müşaviri Murat Demircan’ın
da hazır bulunduğu görüşmede, Afyonkarahisar’ın ihracat potan-
siyeli ve sanayi yatırımları ele alındı. Ziyaret sonunda Vali
Yiğitbaşı, konuklarına teşekkür ederek, Afyonkarahisar’ın
ekonomik kalkınmasında ihracatın önemine vurgu yaptı.
Görüşme, hatıra fotoğrafı çekilmesiyle sona erdi. 
>>KADER KAYA

Vali Yiğitbaşı Ege İhracatçı 
Birlikleri Temsilcilerini ağırladı

ORGANİZE SANAYİ BÖLGESİNİN ÇALIŞMALARI ELE ALINDI

Gerçekleşen kabulde, şehrin gelişi-
mi ve medya sektöründeki çalış-
malarla ilgili faydalı bir sohbet
ortamı oluşturulduğu ifade edildi.
Vali Yiğitbaşı, şehre yönelik çeşitli
projeler hakkında görüş alışver-
işinde bulunarak, hem sanayi hem
de medya alanındaki işbirliklerinin
önemini vurguladı. Görüşme,
karşılıklı fikir alışverişi ve işbirliği
dilekleri ve fotoğraf çekimi ile sona
erdi.  >>HÜDAYİ ACAR

“Eczacılarımız, sağlık sistemimizin
vazgeçilmez bir parçasıdır” Milliyetçi 

Hareket Partisi
Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet
Taytak ve İl
Başkanı Ahmet
Kahveci Türkiye
Eczacılar Odası
Afyonkarahisar
33.Bölge
Müdürlüğü’nü,
Yunus Emre
Ortaokulunu Ve İl
Kültür Ve Turizm
Müdürlüğü’nü
Ziyaret Etti.

Afyonkarahisar Milletvekili Mehmet
Taytak, sağlık sektörünün önemli pay-
daşlarından olan Eczacılar Odası
Afyonkarahisar 33.Bölge Müdürlüğü’nü
ziyaret ederek, eczacıların sorunlarını
dinlendi ve sektörle ilgili gelişmeleri
değerlendirdi. Ziyarette, Mehmet Taytak,
Bölge Müdürü Hakan Demir ve yönetim
kurulu üyeleri, Sosyal Güvenlik Kurumu
ile İlaç Temin Protokolü’nde, eczanelerin
reçete başı hizmet bedellerinin ve kârlılık
baremi düzenlemelerinin güncellenmesi,
ilaç Fiyat Kararnamesi’nde; belirlenen
baremlerin, yapılan son üç ilaç fiyat gün-
cellemesi de esas alınarak yeniden
düzenlenmesi ve güncel baremlerin fiyat
güncellemelerine uyarlanması gerektiği
ile ilgili konular görüşüldü. Milletvekili
Mehmet Taytak; “Eczacılarımız, sağlık
sistemimizin vazgeçilmez bir parçasıdır.

Hem hastalarımızın doğru ilaca erişimini
sağlıyorlar hem de saülık alanında önem-
li bir yere sahipler. Bugün burada, onların
sorunlarını dinlemek ve çözüm yolları
aramak için buradayız. Kendilerine mis-
afirperverliklerinden dolayı teşekkür eder-
im.” Dedi.  

TAYTAK OKUL KÜTÜPHANESİNE 
KİTAP HEDİYE ETTİ

Afyonkarahisar Yunus Emre Ortaokulunu
ziyaret eden Taytak okul kütüphanesine
kitap hediye etti. Taytak; “çocuklarımızın
geleceğine en büyük yatırım, onlara kitap
okuma sevgisini aşılamaktır. Okul
müdürümüzü ziyaret ederek, çocuk-
larımıza okumaları için kitaplar hediye
ettik.” dedi. Ziyaretlerini İl Kültür ve Turizm
Müdürü Yusuf Altın’ı ziyaret ederek bitiren
Taytak, İl Müdürüne yeni görevinde
başarılar diledi. >>HÜDAYİ ACAR

Afyonkarahisar Ruh Sağlığı
ve Eğitimi Derneği’nden
etkileyici atölye çalışması

Afyonkarahisar Ruh Sağlığı ve Eğitimi Derneği,
Cafelife’da  atölye çalışması düzenledi. Atölye
çalışmasında  katılımcılara kendilerine ve hobi-
lerine zaman ayırmanın önemini vurguladı. Bu
özel etkinlikte, katılımcılar seramiklerini
boyarken sıcak sohbetler eşliğinde bireysel hay-
atları üzerine keyifli konuşmalar gerçekleştirdi.
Atölye çalışması sırasında iletişim ve paylaşım
sağlama ihtiyacının ne kadar önemli olduğu bir
kez daha gözler önüne serildi. Katılımcılar, bu
tür etkinliklerin kişi için duygusal boşaltım sağla-
mak, yaşantılarını zenginleştirmek ve kendilerini
gerçekleştirmek gibi pek çok ihtiyacını
karşıladığını dile getirdi. Yoğun ilgi gören atölye
sonrası dernek yöneticileri, bu tarz faaliyetlerin
tekrar edilmesi için planlar yaptıklarını duyurdu.
Afyonkarahisar Ruh Sağlığı ve Eğitimi Derneği,
tarafından organize edilen  etkinlikte katılımcılar
hem sanatsal becerilerini geliştirdi hem de
sosyal bağlarını güçlendirme fırsatı buldu.
Afyonkarahisar Ruh Sağlığı ve Eğitimi Derneği
üyesi psikolojik Danışman Tuba Çavaş “
Etkinliğe gösterilen ilgi dolayısıyla tüm katılım-
cılara teşekkür ediyorum, ayrıca Cafelife aile-
sine de sıcak sohbetleri ve misafirperverlikleri
için ayrıca teşekkür ederim. Bir sonraki sanat
etkinliğinde tekrar buluşma umuduyla herkesi
şimdiden davet ediyorum” dedi . 
>>KADER KAYA

İlçe Müdürleri 
Dinar'da Toplandı

Afyonkarahisar Tarım ve Orman
İl Müdürü Özkan Parlak'ın
Başkanlığında İlçe Müdürleri
Dinar İlçesinde toplandı.
Dinar İlçe Tarım ve Orman Müdürlüğü ev
sahipliğinde 17 İlçe Tarım ve Orman Müdürlerinin
katıldığı toplantıda 2024 yılında yapılan çalışmalar
değerlendirildi. Toplantıda 2025 yılı içerisinde
yapılması planlanan projelerle ilçe müdürlüklü-
lerinin sorunların çözümü için karşılıklı görüş
alışverişinde bulunuldu. Toplantı sonunda
Afyonkarahisar Tarım ve Orman İl Müdürü Özkan
Parlak, 2024 yılında yürütülen tüm çalışmalara
emekleri dolayısıyla İlçe Müdürlerine teşekkür
ederek, başarılar diledi. >>İZZET IŞIK

Afyonkarahisar Valisi Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, TV3 Yönetim 
Kurulu Başkanı Bekir Yeşilay, Afyon Gazeteciler Cemiyeti Başkanı 
Önder Artuk ve Gazeteci Sezer Küçükkurt’u makamında kabul etti.
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CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN: "GÜN SİYASET YAPMA
DEĞİL, DAYANIŞMA, BİR VE BERABER OLMA GÜNÜDÜR"

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "Gün siyaset yapma değil, dayanışma, bir ve beraber olma günüdür. Siyaset, medya,
yerel yöneticiler dahil tüm aktörlerden vatandaşlarımızın acısına hürmet göstermelerini beklediğimizi ifade etmek istiyorum" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan
Kabine Toplantısının ardından
Cumhurbaşkanlığı Külliyesi'nde açıklamalar-

da bulundu. Konuşmasının başında Bolu
Kartalkaya’da bir otelde çıkan yangında vefat eden
66 vatandaşa rahmet, yaralanan 51 kişiye de acil
şifalar temenni eden Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Yaralanan kardeşlerimizden 17’si taburcu edilirken,
1’i yoğun bakımda olmak üzere diğerlerinin tedavisi
devam ediyor. AFAD, sağlık ve diğer birimlerimiz
yanan oteldeki çalışmalarını sürdürüyor. Hayatını
kaybeden kardeşlerimizin kederli ailelerine, yakın-
larına ve aziz milletimize başsağlığı diliyo-
rum.Yangının haberini alır almaz dört bakanımızı
süratle Bolu’ya gönderdik. Yangına müdahale çalış-
malarını yürüten Valimiz ve AFAD Başkanımız ile
diğer arkadaşlarımızdan düzenli bilgi aldık” dedi.
Yangına farklı kurumlardan toplam 156 araç ve 428
personelle müdahale edildiğini aktaran
Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Gerek yangının çıkış
sebebini, gerekse faciada sorumluluğu olanları tespit
etmek amacıyla idari ve adli soruşturmalar
başlatılmıştır. 6 Cumhuriyet Savcımız, 2 Mülkiye
Başmüfettişimiz ile Çalışma Bakanlığı’mızdan 4
Başmüfettişimiz, 5 kişilik Bilirkişi Heyeti ile birlikte en
ince detayına kadar olay araştırılmaktadır. İlk etapta
aralarında facianın yaşandığı işletme sahibinin de
olduğu 4 kişi gözaltına alınmıştır. Şunu bir defa açık
ve net söylemek durumundayım: Her ne süratte olur-
sa olsun böyle bir facianın yaşanmasına sebep olan-
lar, ihmali ve kusuru olanlar hukuk önünde bunun
hesabını vereceklerdir. Elbette yüreklerimizdeki
yangını tarif etmekte kelimeler yetersiz kalıyor”
değerlendirmesini yaptı.

"1 GÜNLÜK MİLLİ YAS İLAN EDİLMİŞTİR"
Yangında hayatını kaybeden vatandaşlar için 1 gün-
lük milli yas ilan ettiklerini açıklayan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Özellikle yakınlarını kaybeden vatan-
daşlarımızın derin bir teessür ve acı içinde olduk-
larını biliyoruz. Bu kardeşlerimizin acısını paylaşmak
amacıyla 1 günlük Milli Yas ilan edilmiştir. 22 Ocak
2025 Çarşamba günü yurdumuzda ve dış temsilci-
liklerimizde güneşin batışına kadar bayraklarımız
yarıya çekilecektir. Gün siyaset yapma değil,
dayanışma, bir ve beraber olma günüdür. Siyaset,
medya, yerel yöneticiler dahil tüm aktörlerden vatan-
daşlarımızın acısına hürmet göstermelerini bek-
lediğimizi ifade etmek istiyorum. Bir kez daha vefat
eden vatandaşlarımıza Allah’tan rahmet, ailelerine
sabır, milletimize başsağlığı ve geçmiş olsun dilek-
lerimizi iletiyorum. Rabbim ülkemizi ve milletimizi bu
tür elim olaylardan muhafaza eylesin diyorum" açık-
lamasını yaptı. Eğitimden savunmaya, güvenlikten
bölgesel gelişmelere kadar kritik konuları değer-
lendirdikleri bir Kabine toplantısını daha tamamladık-
larını belirten Cumhurbaşkanı Erdoğan, "Hep
olageldiği gibi son Kabine toplantımızdan bugüne
kadar ülkemize ve milletimize hizmet yolunda büyük
bir gayret içinde olduk. Hemen her yıl mutad olarak
gerçekleştirdiğimiz Valiler buluşmamızda 81 ilimizin
valisiyle Cumhurbaşkanlığı Külliyemizde bir araya
geldik. Kerim devlet tasavvurumuzun vatandaşa
dönük yüzü olan vali ve kaymakamlarımızdan bil-
hassa içinde bulunduğumuz kritik dönemde çok
büyük hizmetler ve özverili çalışmalar bekliyoruz"
dedi. 2025 yılının "Aile Yılı" olarak idrak edileceğini
hatırlatan Cumhurbaşkanı Erdoğan, "13 Ocak tari-

hinde 2025 yılı Aile Yılı Tanıtım Programını geniş bir
katılımla Beştepe Kongre ve Kültür Merkezimizde
gerçekleştirdik. 'Aile toplumun temelidir' diyen
Anayasamızın 41. maddesinin çizdiği çerçevede
aileyi güçlendirecek tedbirleri hayata geçiriyoruz. Aile
kurumunun son yıllarda giderek katmerlenen çok
boyutlu bir kuşatma altında olduğunu görmekteyiz.
Özellikle cinsiyetsizleştirme politikaları, aile kuru-
munu hedef alan küresel bir haçlı seferine
dönüşmüş durumdadır. Türkiye, bu sinsi akımlar
karşısında fıtrat merkezli bir insanlık cephesi oluştur-
maya çalışan ülkelerin en başında gelmektedir.
Milletimiz için varoluşsal bir tehdide dönüşen bir
diğer husus, 1,51’e kadar düşen doğurganlık
hızımızdır. Nüfusun yenilenme düzeyinin 2,1 olduğu
göz önünde bulundurulduğundan tehdidin vahameti
daha net anlaşılacaktır. Bu tehdidi kesifleştiren bir
başka sorun, evlenme yaşının yükselmesidir. Ülkem-
izde ilk evlenme yaşı kadınlarda 26’ya, erkeklerde
28’e çıkmıştır” değerlendirmesini yaptı.
"FARKLI DESTEK, TEŞVİK VE YARDIMLARLA

AİLEYİ GÜÇLENDİRECEK, ÇOCUK SAHİBİ
OLMAYI TEŞVİK EDECEĞİZ"

İlk anne olma yaşının daha önce görülmemiş
biçimde 29’u aştığını kaydeden Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "İktidar ve muhalefet fark etmeksizin bu
tehlikeli gidişatı önce durdurmamız, sonra da tersine
çevirmemiz gerekiyor. İşte bütün bu gerçekler
temelinde 2025 senesini Aile Yılı ilan ettik. Tanıtım
programımızda hem aile müessesesine sahip çık-
mak, hem de doğum oranlarını arttırmak amacıyla
devreye aldığımız yeni uygulamaları kamuoyu-
muzun takdirine sunduk. Evliliğe ilk adımını atan
gençlerimize 48 ay vadeli, 2 yıl geri ödemesiz 150
bin lira tutarında faizsiz kredi desteği sunduğumuz
Aile ve Gençlik Fonu'nu 81 ilimize yaygınlaştırma
kararı aldık. Ayrıca, yeni doğacak ilk çocuk için
verdiğimiz tek seferlik doğum yardımımızı 5 bin

liraya yükselttik. İkinci çocuk için her ay bin 500 lira,
üçüncü ve sonraki çocuklar için de her ay 5 bin lira
olacak şekilde çocuk yardımlarını devreye aldık.
İkinci ve sonraki çocuklar için vereceğimiz çocuk
yardımlarını her ay annelerimizin hesabına yatıra-
cağız. Bunun dışında da farklı destek, teşvik ve
yardımlarla aileyi güçlendirecek, çocuk sahibi olmayı
teşvik edeceğiz" diye konuştu.

"TÜRKİYE’YE OKULA, KÜTÜPHANEYE,
PARKA GİDEN ÇOCUKLARA SAHİPSİZ

KÖPEKLERİN SALDIRDIĞI BİR ÜLKE UTANCINI
YAŞATMAYA KİMSENİN HAKKI  YOKTUR"

Sokak köpekleriyle ilgili konuşan Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Bir taraftan aileyi koruma ve nüfusumuzu
arttırma gayesiyle canhıraş bir mücadele verirken,
diğer taraftan gözbebeğimiz olan çocuklarımızın
başıboş köpek sürülerince parçalanmasının izahını
açık söylüyorum ne kendimize, ne vicdanımıza, ne
de milletimize yapamıyoruz. Geçtiğimiz günlerde
Yüksekova’da 12 yaşında bir evladımızın hayatını
kaybettiği olay hepimizi derinden yaralamış ve
sarsmıştır. Hatırlanacağı üzere, daha önce de benz-
er hadiselere şahit olmuş, bunun üzerine Hükümet
olarak harekete geçmiştik. Bu sorunun çözümsüz
kalmasından rant elde eden çeşitli lobilerin karşı çık-
masına rağmen mevzuatımızda gerekli düzen-
lemeleri yapmıştık. Kanun görüşmeleri esnasında
Meclis’te sahnelenen kepazelikleri evladını kaybet-
miş ailelerimize yönelik edepsizlikleri, bu insanların
hiç mi vicdanı yok dedirten densizlikleri hiçbirimiz
unutmadık ve unutmayacağız. Yüksekova’daki
yürek burkan olay yasal düzenlemenin ve endişeler-
imizin ne kadar isabetli olduğunu tekrar teyit etmiştir.
Bir defa şunu artık herkesin kabullenmesi şarttır:
Türkiye’ye okula, kütüphaneye, parka giden çocuk-
lara sahipsiz köpeklerin saldırdığı bir ülke utancını
yaşatmaya kimsenin hakkı yoktur" açıklamasını
yaptı Mevzuatta herkesin sorumluluğunun belli
olduğunu dile getiren Cumhurbaşkanı Erdoğan,
"Siyasi parti ayırt etmeksizin belediyelerimizin
tamamı yasanın ve yönetmeliklerin kendilerine yük-
lediği görevleri yerine getirmek zorundadır. Farklı
bahaneler öne sürerek görevini yapmayanlarla ilgili
bundan sonra daha zorlayıcı tedbirleri devreye ala-
cağız. Tarım, İçişleri ve Çevre Bakanlıklarımız başta
olmak üzere devletimizin ilgili tüm organları bu
konunun üzerine daha kararlı gidecektir. Burada
Eslem Teker evladımıza Yüce Allah’tan rahmet, acılı
ailesine ve arkadaşlarına sabır niyaz ediyorum"
ifadelerini kullandı. Yurtdışı kabuller noktasında da
yoğun geçen iki haftayı geride bıraktıklarını, 7
Ocak’ta Irak Kürt Bölgesel Yönetimi Başbakanı
Masrur Barzani’yi Külliye’de kabul ettiklerini, ken-
disiyle terörle ortak mücadeleden diğer konulara
gündemimizdeki tüm meseleleri istişare ettiklerini
aktaran Erdoğan şöyle konuştu:
“Moğolistan Cumhurbaşkanı Sayın Khurelsukh ve
heyetinin ziyareti 21 yıl sonra devlet başkanı
seviyesinde Türkiye’ye gerçekleşen ilk ziyaret olması
hasebiyle son derece önemli ve anlamlıydı. Ziyaret
vesilesiyle ilişkilerimizi stratejik ortaklık seviyesine
çıkaran ortak bildiriyle çeşitli alanlarda 10 anlaşma
imzaladık. Suriye yeni yönetiminin Dışişleri ve
Savunma Bakanları ile İstihbarat Başkanının ülkem-
izi ziyareti sırasında da pek çok kritik konuyu ele
aldık. Yaklaşık 14 yıl süren zulüm ve katliamlar
boyunca Suriyeli kardeşlerimizi hiçbir zaman yalnız

ve sahipsiz bırakmadık. Suriye’nin yeniden ayağa
kaldırılması çabalarında da yeni hükümetin ve
Suriye halkının yanında olacağız. Suriye toparlanıp
güçlendikçe Esad’ın kaçarken arkasında bıraktığı
enkaz kaldırıldıkça, sadece Suriyeli kardeşlerimiz
değil, bölgemizin tamamı bundan kazançlı çıkacak-
tır. Bu toparlanmanın olabilmesi için şüphesiz
başkalarından önce Arap ve İslam aleminin bu ülk-
eye destek olması önemlidir. Batılı kurumların uygu-
ladığı yaptırımlar da bir an evvel kaldırılmalıdır. Bu
konudaki hassasiyetimizi dün ülkemize resmi bir
ziyarette bulunan Slovakya Başbakanı Sayın Robert
Fico’yla paylaştım. Sayın Fico ile ayrıca savunma,
yatırım ve ticaret başta olmak üzere ikili münasebet-
lerimizi etraflıca değerlendirdik. NATO müttefik-
liğimizin yanı sıra, stratejik ortaklık da tesis ettiğimiz
Slovakya ile ilişkilerimizi kazan kazan temelinde iler-
leteceğiz.” Cumhurbaşkanı Erdoğan, son toplantı-
dan bu yana partilerinin il kongreleri vesilesiyle
ziyaret ettikleri vilayetlerde birçok yatırımın resmi
açılışını yaptıklarını, Aydın-Denizli otoyolunun,
Konya Çevre Yolu İkinci Etabının ve Kayseri
Havalimanı Yeni Terminal Binası ile Apronunun
hayırlı olması dileğinde bulundu. "İsrail’in kasıtlı bir
şekilde sivilleri ve sivil altyapıyı hedef alan
saldırılarında 50 bin Gazzeli şehit oldu"
İsrail’in 7 Ekim 2023 tarihinden sonra Gazze’ye
başlattığı saldırıların önceki gün ateşkesin yürürlüğe
girmesiyle şimdilik son bulduğunu belirten Erdoğan,
"İsrail’in kasıtlı bir şekilde sivilleri ve sivil altyapıyı
hedef alan saldırılarında 50 bin Gazzeli şehit oldu.
110 binin üzerinde kardeşimiz yaralandı. İsrail 471
gün boyunca kelimenin tam manasıyla bir soykırım
ve Gazze’yi özellikle söylüyorum, insansızlaştırma
politikası uyguladı. Medyaya ve sosyal medyaya
yansıyan fotoğraflar Gazze’deki yıkımın ne kadar
devasa boyutta olduğunu ortaya koyuyor. Türkiye
olarak çeşitli kanallardan yürüttüğümüz çok boyutlu
diplomasiyle, ateşkes mutabakatının sağlanması
için gereken desteği verdik, 471 gün sonra Gazzeli
kardeşlerimizin yüzlerinin gülüyor olmasından biz de
memnuniyet duyuyoruz. Rabbim Filistin Direniş
Hareketi Hamas’ın Siyasi Büro Şefi İsmail Haniye
başta olmak üzere İsrail’in kalleş ve insanlık dışı
saldırılarında şehit olan tüm kardeşlerimizin ruhlarını
şad, mekanlarını cennet eylesin diyorum.” İfadelerini
kullandı. Gazzelilerin çok ağır bedeller ödediğini ama
haydutluğa boyun eğmediğini, katliam politikasına
teslim olmadıklarını dile getiren Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Esir ve tutuklu takası görüntüleri kimin
insan hayatına ve onuruna değer verdiğini, kimin de
bunları yok saydığını göstermektedir. İsrail’in
ateşkes ihlalleri konusunda sicilinin son derece kötü
olduğunu tüm dünya biliyor. İsrail hükümeti üzerinde-
ki baskıyı sürekli kılarak bunun mutlaka önüne
geçilmesi gerektiğine inanıyoruz. Türkiye olarak bu
süreçte gereken neyse yapmaya devam edeceğiz.
100 bin tona ulaşan insanı yardımlarımızı özellikle
Ramazan-ı Şerif öncesinde daha da artıracağız.
Ateşkesi fırsat bilerek bölgede kalıcı barışa giden
yolun açılması için de gayretlerimize hız vereceğiz.
Bu süreçte İslam dünyasına yine çok büyük sorum-
luluklar düşmektedir. Gazzeliler 471 gün boyunca
dişleriyle, tırnaklarıyla direnerek topraklarına sahip
çıkmışlardır. Şimdi Gazzeli kardeşlerine sahip çıkma
sırası Arap ve İslam alemindedir. Rabbim yar ve
yardımcımız olsun diyorum" şeklinde konuştu.>>İHA

Haberleşme Teknolojileri Kümelenmesinin
yeni başkanı Kömürcü oldu

Yerli baz istasyonu üreticisi ULAK Haberleşme 
A.Ş Genel Müdürü Ruşen Kömürcü, faaliyetlerini 

"yerlilik" ve "millilik" ilkesiyle sürdüren Haberleşme
Teknolojileri Kümelenmesinin (HTK) yeni başkanı oldu.
HTK Yönetim Kurulu Başkanlığına ULAK Haberleşme A.Ş Genel Müdürü
Ruşen Kömürcü seçildi. Görevi Mustafa Yaman'dan devralan Kömürcü, İHA
muhabirine yaptığı açıklamada, yerli ve milli teknolojilerin gelişimini hız-
landırarak, Türkiye'yi küresel arenada daha güçlü oyuncu haline getirme vizy-
onuyla çalışacaklarını belirtti. Kömürcü, Türkiye'de 3 bini aşkın baz istasy-
onuyla hizmet veren ULAK Haberleşmenin, 4,5G ve 5G çözümleriyle ülkenin
haberleşme altyapısını güçlendirdiğini söyledi. Yerli ekosistemde geliştirilen
teknolojilerle sektör için yenilikçi çözümler sunan şirketin, Türkiye'nin iletişim

gücünü artırmayı amaçladığını dile getiren Kömürcü, şu ifadeleri kullandı:
"HTK Yönetim Kurulu Başkanı olarak Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip
Erdoğan'ın 5G altyapısında yerli ve milli çözümlerin önceliklendirilmesi gerek-
tiğini vurguladığı vizyon doğrultusunda, ULAK Haberleşme ve HTK'nin
gerçekleştireceği projeler sektöre önemli katkılar sağlayacak. BTK tarafından
ihale çalışmaları hızla sürdürülen ve Türkiye'nin bilişim tarihini yeniden yaza-
cak 5G ve ötesi şebeke ekipmanlarının tasarımından üretimine kadar tüm
aşamalarını milli katkılarla gerçekleştirileceğiz.">>İHA
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U16 Kızlar Kulüp Basketbol
Müsabakaları tamamlandı

Turnuva sonunda, Bahçeşehir SK şampiyonluğa
ulaşırken, Çimento SK ikinci, İdol SK ise üçüncü oldu.
Başarıya ulaşan takımlara ve sporculara ödülleri,
Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürlüğü Spor
Hizmetleri Müdürü Yılmaz Erşen tarafından düzenle-
nen ödül töreninde takdim edildi.

SPORCULARIN AZMİ VE 
MÜCADELESİ GÖZ DOLDURDU

Turnuva boyunca genç sporcuların gösterdiği perfor-
mans, izleyicilerden büyük alkış topladı. Takımlar hem
bireysel yeteneklerini sergilerken hem de takım oyu-
nundaki başarılarıyla dikkat çekti. Özellikle
Bahçeşehir SK’nın sergilediği performans, şampiyon-
luğu kazanmasında belirleyici oldu.

KASAPOĞLU: “SPORCULARIMIZLA 
GURUR DUYUYORUZ”

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, ödül töreninde yaptığı açıklamada
turnuvanın organizasyonuna katkıda bulunan tüm
paydaşlara teşekkür ederek şu ifadeleri kullandı:
“Gençlerimiz sadece yetenekleriyle değil, spora olan
bağlılıkları ve azimleriyle de bizlere umut veriyor.
Afyonkarahisar, genç sporcuların yetiştiği bir şehir
olarak her zaman başarılı organizasyonlara ev
sahipliği yapmaya devam edecektir. Bu turnuvada
mücadele eden tüm sporcularımızı ve onları
destekleyen ailelerini tebrik ediyorum. Sporcularımızla
gurur duyuyoruz.” >>İBRAHİM ARTIÇ

Afyonkarahisar’da düzenlenen U16 Kızlar Kulüp Basketbol
Müsabakaları, Tınaztepe Spor Salonu’nda sona erdi.
Turnuva boyunca genç sporcular, kıyasıya mücadele

ederek izleyenlere basketbol dolu anlar yaşattı.

Bolu'daki yangında vefat edenler için maçlarda
1 dakikalık saygı duruşunda bulunulacak
Türkiye Futbol Federasyonu (TFF), Bolu Kartalkaya

Kayak Merkezi'nde meydana gelen yangında hayatını
kaybedenler için hafta sonu oynanacak maçlarda 1
dakikalık saygı duruşunda bulunulacağını açıkladı.

TFF resmi internet sitesinden yapılan açıklamada, "Bolu
Kartalkaya Kayak Merkezi'ndeki bir otelde meydana
gelen yangın felaketi nedeniyle vefat eden vatan-
daşlarımız anısına 24, 25, 26 ve 27 Ocak'ta oynanacak
olan tüm müsabakalar öncesinde 1 dakikalık saygı

duruşunda bulunulacaktır. Ayrıca tüm kulüplerimiz müs-
abakalara siyah kol bandı takarak çıkacaktır. Hayatını
kaybeden vatandaşlarımıza bir kez daha Allah'tan rah-
met, yaralılarımıza acil şifalar, ailelerine ve milletimize
başsağlığı diliyoruz" denildi. >>İHA

Bağımsızlık seferberliği
toplantısı yapıldı
Yeşilay Afyonkarahisar Şube Başkanı Arif Kavas ve Yönetim Kurulu

üyeleri, Bağımsızlık Seferberliği gündemiyle Gençlik ve Spor İl
Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu ile bir toplantı gerçekleştirdi.

Görüşmenin ana konusunu Yeşilay Haftasında gerçekleştirilecek
Sokak Basketbolu etkinliğinin planlaması oluşturdu.

Toplantıya ilişkin açıklamalarda bulunan Gençlik
ve Spor İl Müdürü İsmail Hakkı Kasapoğlu, genç-
lerin sporla iç içe olmasının, sağlıklı yaşam
alışkanlıklarını benimsemeleri açısından büyük
önem taşıdığını belirtti. Ayrıca, bu tür etkinliklerin
gençleri bir araya getirmesinin yanı sıra bağımlılık-
la mücadelede önemli bir rol oynayacağını vurgu-
ladı. Yeşilay Afyonkarahisar Şube Başkanı Arif
Kavas ise, Bağımsızlık Seferberliği kapsamında
yürütülen projelere verdiği destek için İl Müdürü
Kasapoğlu'na teşekkür etti. Yeşilay Haftası'nda
düzenleyecekleri Sokak Basketbolu faaliyetinin,
gençlerin sosyal hayatlarına katkı sağlarken,
bağımlılıkla mücadeleye de katkı sunacağına
inandıklarını ifade etti. Toplantıda, mevcut işbirlik-
lerinin devamının gerektiği ve bu tür organizasy-
onların her yıl daha da büyütülmesi gerektiği de
gündeme geldi. Yeşilay ve Gençlik ve Spor İl

Müdürlüğü arasındaki güçlü işbirliğinin,
bölgedeki gençlere fayda sağlayacak etkinlikler
düzenlemeye devam edeceği belirtilerek, gele-
cekteki projeler için ortak çalışmaların 
artırılacağı kaydedildi. 
>>İZZET IŞIK

Milli Güreşçilerimiz İvan Yarigin
Turnuvası’nda Türkiye’yi Temsil Edecek

Türkiye, 21-28 Ocak 2025 tarihlerinde Rusya’nın
Krasnoyarsk kentinde düzenlenecek olan

Uluslararası İvan Yarigin Turnuvası’na güçlü bir
kadroyla katılıyor. Büyükler serbest stil ve kadınlar
kategorisinde mindere çıkacak olan milli takımda,

Afyonkarahisar’ı temsil eden sporcular da yer alıyor.
Kadınlar serbest stil kategorisinde Taşoluk
Belediye Spor Kulübü'nden: 50 kg Yağmur
Karabacak, 57 kg Havva Konca ülkemiz adına
minderde ter dökecek.

KASAPOĞLU; “MİLLİ SPORCULARIMIZA
BAŞARILAR DİLİYORUM”

Afyonkarahisar Gençlik ve Spor İl Müdürü İsmail
Hakkı Kasapoğlu, turnuva öncesinde milli sporcu-
larımıza başarı dileklerini ileterek şunları söyledi:
"Afyonkarahisar, sporun her dalında önemli
başarılar elde eden bir şehir olarak adını duyuruy-
or. Kadınlar serbest stil güreş kategorisinde ilimizi
ve ülkemizi temsil edecek olan Yağmur Karabacak
ve Havva Konca’yı gönülden tebrik ediyorum. Bu
zorlu uluslararası arenada gösterdikleri mücadele
ile sadece Afyonkarahisar’ın değil, tüm Türkiye’nin
gururu olacaklarına inanıyorum. Sporcularımıza
ve tüm milli takımımıza başarılar diliyorum. Her
zaman yanlarındayız." >>HÜDAYİ ACAR
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Çok bulutlu

Başkan Şahin, “Süper lige çıkma sözü ligde
kalma mücadelesine dönüşmüştür”
Ak Parti Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin, “Afyonspor bizim dönemimizde birinci lige kadar yükselmiş

ve hepimizin gurur kaynağı olmuştu şimdi ise ligden çekilmek üzere olan bir Afyonspor görüyoruz” dedi.

AkParti Afyonkarahisar İl Başkanlığı haf-
talık olağan basın toplantısını gerçek-
leştirdi. Basın toplantısı AK Parti

Afyonkarahisar İl Başkanı Av. Turgay Şahin’in
başkanlığında Milletvekilleri Av. Ali Özkaya, Av.
İbrahim Yurdunuseven, Tanıtım ve Medyadan
Sorumlu İl Başkan Yardımcısı Halil İbrahim Sevim,
Kadın Kolları Başkanı Dilek Hanım Çengel ve
Gençlik Kolları Başkanı Mehmet Emin İntepe’nin
katılımlarıyla gerçekleşti. Toplantıda ilk olarak
Başkan Şahin, Bolu’da çıkan yangına değinerek
sözlerine şöyle başladı; “Bugün bir yas gününde
sizlere hitap ediyorum. Bolu Kartalkaya Kayak
Merkezi’nde yaşanan yangın felaketinde hayatını
kaybeden 76 vatandaşımızı rahmetle anıyorum.
Yakınlarına ve aziz milletimize başsağlığı diliyorum.
Şu an itibarıyla 50’nin üzerinde yaralı olduğu bilgisi
var. Yaralı kardeşlerimize Allah’tan acil şifalar diliy-
orum. İnşallah bir daha ihmal kaynaklı bu tür
kazalar ve afetler yaşanmaz. Bu noktada sorumlu-
luğu üzerinden atan ve vatandaşlarımızı mağdur
eden belediye yetkililerini en sert şekilde kınıyorum”
dedi. 

KONGRELERİMİZİ TAMAMLADIK
VE ARTIK SAHALARDAYIZ 

Çok yoğun bir kongre sürecini geride bıraktık diyen
Başkan Şahin, “Afyonkarahisar merkez ve 17
ilçemizde, ana kademe, kadın kolları ve gençlik kol-
larımızın kongrelerini başarıyla tamamladık. Her bir
ilçemize en az üç kez ziyaret gerçekleştirdik.
Coşkulu ve katılımı yüksek kongrelerimizde AK
Parti’mizin canlılığını, enerjisini ve gücünü bir kez
daha gördük. Bu süreçte emeği geçen tüm teşkilat
mensuplarımıza teşekkür ediyorum. Kongrelerimizi
tamamladık ve artık sahalardayız. Kongre
sürecindeyken bile sahaları, vatandaşlarımızı ihmal
etmedik. Şimdi ise tüm enerjimizle köylerde, ilçel-
erde ve mahallelerde hemşehrilerimizle buluşmaya
devam ediyoruz” dedi. 

“SÜPER LİGE ÇIKMA SÖZÜ LİGDE KALMA
MÜCADELESİNE DÖNÜŞMÜŞTÜR”

Afyonspor’un son durumuna değinen Başkan
Şahin açıklamalarına şöyle devam etti; “Afyonspor,
bizim dönemimizde birinci lige kadar yükselmiş ve
hepimizin gurur kaynağı olmuştu. Ancak şimdi,
belediyenin önce tesislerinden sonra da maddi
desteklerinden çekilmesi nedeniyle ligden çekilme
ihtimaliyle karşı karşıya. Ne yazık ki bu tablo, Burcu
Köksal’ın seçim vaatlerinde Süper Lig’e çıkarma
sözü verdiği bir kulübün, mevcut durumda ligde
kalma mücadelesi vermesine dönüşmüştür” dedi.

AK PARTİ, TÜRKİYE’NİN
ORGANİK PARTİSİDİR

Kongreler sonrası sahada geçirdikleri iki haftada
hemşerileriyle bir araya geldiklerini vurgulayan
Başkan Şahin, çalışmalardan bazılarını şöyle öze-
tledi, Güney Kasabası ve Sinanpaşa ilçesi ziyaret-
leri, Kurtuluş Caddesi, Eski Sanayi Sitesi, Tuz
Pazarı ve Demirciler Çarşısı esnaf ziyaretleri,
Bolvadin ve Çay ilçelerinde muhtar ziyaretleri ve
DSİ ile ilgili toplantılar gerçekleştirdik. Yine
Emirdağ’da köy ziyaretleri ve vatandaş buluş-
maları, KYK yurdunda kahvaltı programı ile öğren-
cilerle buluşma gerçekleştirdik. Öğrencilerimizden

esnaflarımıza tüm bu ziyaretlerimizde hemşehriler-
imizin dertlerini dinledik, taleplerini not aldık. AK
Parti, halkın içinden doğmuş bir partidir. Kapılarımız
da gönüllerimiz de milletimize sonuna kadar açıktır.
Son olarak şunu ifade etmek isterim, AK Parti,
Türkiye’nin organik partisidir. Vatandaşlarımızla
olan gönül bağımızı güçlendirmeye, birlik ve
beraberlik içinde yolumuza devam etmeye karar-
lıyız. Bizleri izlemeye devam etmelerini tavsiye
ediyoruz” dedi. 

CUMHUR İTTİFAKI OLARAK
AFYONKARAHİSAR’DA BİRLİK VE 

BERABERLİK İÇERİSİNDE ÇALIŞIYORUZ
Basın toplantısında bir konuşma yaparak ulusal ve
yerel gündemi değerlendiren AK Parti
Afyonkarahisar Milletvekili Av. İbrahim
Yurdunuseven ise, “Cumhur İttifakı olarak
Afyonkarahisar’da birlik ve beraberlik içerisinde
çalışıyoruz. İl Başkanımız ve teşkilatlarımızla birlik-
te sürekli sahadayız. Afyonkarahisar sevdamızla
her bir ilçemiz, beldemiz ve köyümüz için çalışıy-
oruz. Dazkırı’dan Bolvadin’e, Çay’dan Şuhut’a
kadar tüm bölgelerimiz için hizmet üretme
derdindeyiz. İl Yönetim Kurulu toplantılarımızı
düzenli olarak yapıyor, sorunları yerinde tespit ediy-
oruz. Bizim siyaset anlayışımızda sadece program
yapmak ve ardından kaybolmak yoktur. Her hafta
Afyonkarahisar’da, halkımızın arasında olmaya
özen gösteriyoruz. Esnafımızla, işçilerimizle,
öğrencilerimizle ve emeklilerimizle birebir temas
halindeyiz. Bu bağlamda geçtiğimiz hafta boyunca
Emirdağ’da düzenlenen çeşitli etkinliklere katıldık.
Vatandaşlarımızın talep ve sorunlarını yerinde din-
ledik, çözüm yolları için çalışmalar başlattık” dedi.

AFYONKARAHİSAR BİZİM SEVDAMIZ, BU
SEVDA HİÇBİR ZAMAN TÜKENMEYECEK

Milletvekili Yurdunuseven, Afyonkarahisar’a
kazandırdıklarımız ortadadır, diyerek sözlerine
şöyle devam etti; “22 yıllık hizmet sürecimizde
Afyonkarahisar’a kazandırdıklarımız ortadadır.
Bundan sonra da hayallerimizi gerçekleştirmek ve
şehrimize daha fazla değer katmak için var
gücümüzle çalışacağız. Afyonkarahisar bizim sev-
damızdır ve bu sevda hiçbir zaman tükenmeyecek-
tir” ifadelerini kullandı.

SAĞLIK ALANINDA YAPILAN BU
YATIRIMLAR, HALKIMIZIN SAĞLIK 

HİZMETLERİNE ERİŞİMİNİ DAHA DA
KOLAYLAŞTIRACAK

Basın toplantısında söz alan ulusal ve yerel günde-
mi değerlendiren AK Parti Afyonkarahisar

Milletvekili Av. Ali Özkaya’da
Kartalkaya’daki yangın faci-
asına da değinerek, hayatını
kaybeden vatandaşlara rah-
met dileyerek sözlerine
başladı. Özkaya konuş-
masının devamında ilk olarak,
eğitim ve sağlık alanında ki
yatırımlara değindi. Özkaya,
“Afyonkarahisar’da 100’den
fazla okul depreme dayanıklı
hale getirildi. Bu süreçte
hayırseverlerimizin desteği

çok önemli bir yer tutuyor. Çobanlar ve Başmakçı
Devlet Hastaneleri hızla tamamlanıyor. Başmakçı
Devlet Hastanesi Mayıs ayında açılacak. Ayrıca Diş
Hastanesi’nin inşaatı da hızla ilerliyor. Sağlık
alanında yapılan bu yatırımlar, halkımızın sağlık
hizmetlerine erişimini daha da kolaylaştıracak”
dedi.

AFYONKARAHİSAR’IN ENERJİ 
ALT YAPISI GÜÇLENİYOR

Afyonkarahisar’ın enerji altyapısına yapılan
yatırımlar hakkında bilgi veren Milletvekili Özkaya,
“Afyonkarahisar’da enerji altyapısına büyük

yatırımlar yapılıyor. Osmangazi Elektrik tarafından
beş trafo projesinin üç tanesinin ihalesi tamam-
landı. 2025 yılı itibarıyla Afyonkarahisar’da toplam-
da 17 trafo olacak. Bu yatırımlar hem enerji kesinti-
lerini azaltacak hem de yeni projelerin önünü aça-
cak” dedi. Ayrıca, güneş enerjisi yatırımlarının da
önemli bir adım olduğunu belirtti.

“SİBER ORDU TEŞKİLATIMIZ 
ETKİN ŞEKİLDE GÖREV YAPACAK”

Sözlerinin son kısmında gençlerin taleplerini de
gündeme getiren Milletvekili Özkaya, KYK yurt-
larında kalan öğrencilere sabah kahvaltısı ve
akşam yemeğinin ücretsiz verildiğini açıkladı.
Ayrıca engelli bireyler için kaldırımlardaki engellerin
kaldırılması ve toplu taşımada sesli anons sistemi-
nin kurulması gerektiğini belirterek, bu taleplerin
ilgili birimlere iletildiğini vurguladı. Siber güvenlik
alanında da önemli adımlar atıldığını söyleyen
Milletvekili Özkaya, “Siber Vatan kavramını hukuki
literatürümüze kazandırdık. Kamu ve özel sektörün
kritik altyapılarına yönelik siber saldırılara karşı
Siber Ordu teşkilatımız etkin şekilde görev
yapacak. Bu saldırıları gerçekleştirenler ise en ağır
şekilde cezalandırılacaktır,” dedi. 
>>İBRAHİM ARTIÇ

Müdür Sünnetci, MTSK sınav alanlarında
incelemelerde bulundu

İl Milli Eğitim Müdürü Miraç Sünnetci, Motorlu Taşıtlar Sürücü
Kursları (MTSK) sınav alanlarında incelemelerde bulundu

Milli Eğitim Bakanlığının Motorlu Taşıt
Sürücüleri Kursu Yönetmeliğinde yaptığı
değişiklik nedeniyle sürücü adaylarının sınav
alanlarında ikinci bir güzergâh oluşturuldu.
Afyonkarahisar’da oluşturulan güzergâh İl
Trafik Komisyonunun 12/12/2024 tarih ve 3
nolu kararı ile uygulamaya konuldu. Komisyon
kararı gereği oluşturulan güzergâhta hafta
sonu ilk sınav gerçekleştirildi. Motorlu Taşıtlar
Sürücü Kursları (MTSK) sınav güzergâhlarını
ve sınav alanlarını inceleyen İl Müdürü Miraç

Sünnetci’ye Müdür Yardımcısı Mevlüt Çınar,
Şube Müdürleri Abdullah Kaya, İbrahim Erdem
Gülcü, Medeni Buğra ve Mustafa Günay eşlik
ettiler.  Sınava giren kursiyerlerin perfor-
manslarını inceleyen İl Müdürü Miraç Sünnetci,
Yeni güzergâhta sınavların sağlıklı ve güvenli
bir şekilde yapılması için yoğun çaba gösteriy-
oruz. Siz değerli kursiyerlerimiz de heyecan-
larınızı yenerek buradan başarıyla ayrıla-
bilirsiniz. Hepinize başarılar diliyorum” dedi.
>>FAHRİYE ÇIRACI


